

PRIVACY POLICY

- You irrevocably and unconditionally undertake to ensure that the password is kept strictly confidential and to not let any person have access to the mobile device while You are accessing the SkipCash App
- You agree and acknowledge that SkipCash shall in no way be held responsible or liable if You incurs any loss, expenses, costs, damages, claims (including claims from any third party) as a result of your use of the SkipCash App.
- You shall maintain the secrecy of all information of confidential nature and shall ensure that the same is not disclosed to any person voluntarily, accidentally or by mistake.
- You accept and undertake that it is your responsibility to ensure that the security of your mobile device and details of Cards or transactions or any other relevant information are not compromised.
- You undertake not to hold SkipCash liable or responsible for any loss or damage that may be suffered by you due to transactions through the SkipCash App and shall keep SkipCash indemnified against all such losses or damages

سياسة الخصوصية

- تتعهد بشكل مطلق وغير قابل للإلغاء بضمان الحفاظ على سرية كلمة السر وعدم تمكين أي شخص من الهاتف المحمول عند الوصول إلى تطبيق سكيب كاش.
- تتعهد وتقر بأن سكيب كاش لن يكون مسؤولاً أو ملزماً بأي حال من الأحوال حال تكبد أي خسائر أو مصاريف أو نفقات أو أضرار أو مطالب (بما في ذلك مطالب أي طرف ثالث) نتيجة استخدام تطبيق سكيب كاش.
- تتعهد بالحفاظ على سرية جميع المعلومات ذات الطبيعة السرية، وتضمن عدم الإفصاح عنها لأي شخص بشكل اختياري أو عرضي أو عن طريق الخطأ.
- توافق وتتعهد على أنك تتحمل مسؤولية ضمان عدم المساس بأمان هاتفك المحمول وبيانات البطاقات أو التعاملات أو أي معلومات أخرى ذات صلة.
- تتعهد بعدم تحميل سكيب كاش مسؤولية أي خسائر أو أضرار قد تلحق بك نتيجة المعاملات عبر تطبيق سكيب كاش، مع تعويض التطبيق عن هذه الخسائر والأضرار.